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Abstract (en)
Device for positioning damp washing (8) in a drum (1) of a clothes dryer comprises a base element (6) and connecting elements (4, 5) for
positioning and/or fixing the base element to the drum. An independent claim is also included for a drum for a clothes dryer. Preferred Features:
The base element has one or more storage compartments (7) and a flexible flat element. The base element can be collapsed or folded and is air-
permeable in a partial region. At least one of the connecting elements has a flexible section.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Lagereinrichtung (6) zum Lagern von feuchtem Gut (8) in einer Trommel (1) einer Trockenvorrichtung mit einem
Grundelement zum Lagern von feuchtem Gut und zumindest einem Verbindungselement (4, 5) zum Lagern und/oder Befestigen des Grundelements
an der Trommel (1). Außerdem betrifft die Erfindung eine Trommel (1) für eine Trockenvorrichtung, insbesondere für einen Wäschetrockner oder
eine Waschmaschine, wobei im Innern der Trommel zumindest ein Halteelement (3) zum Stützen und/oder Befestigen einer Lagereinrichtung (6)
angeordnet ist.
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